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Łódź, 04 lutego 2025 r. 

Kemada Sp. z o.o. s.k. 
Ul. Łąkowa 3/5 
90-562 Łódź 

Ewa Siemońska 

Klub Sportowy Boruta Zgierz 

Dotyczy: Zagospodarowania terenu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przy 

ul. Wschodniej 2 w Zgierzu wraz z wykonaniem mikroinstalacii PV na potrzeby 

kompleksu sportowego 

Zwracamy się z prośba o akceptację układu stanowisk strzeleckich oraz 

wybranie spsobu utwardzenia stanowisk strzeleckich. Zgodnie z zapisami PFU 

utwardzenie wg poniższego: 

- dla ciągów pieszych i stanowisk strzeleckich - szarej gr. 8 cm wraz z wyznaczeniem 

linii strzałów oraz linii technicznych z kostki czerwonej 

Dodatkowo wnioskujemy o akceptacje utwardzenia przed budynkiem hali z kostki 

25/25 - całość placów utwardzonych. 

Załączniki 

PZT z ukłądem komunikacji i stanowisk strzeleckich 
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KS "BORUTA " ZGIERZ 
95-100 Zgierz, ul. Wschodnia 2 

NIP* 732-11-12-798 REG 4706369G9 
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wariant zamienny 

kostka 25/25 
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Utwardzenie stanowisk strzeleckich systemem kostką brukową holand. 





aLS "BORUTA" ZGIERZ 
95-100 Zgierz, ul. Wschodnia 2 

NIP: 732-11-12-798 REG 470636969 
Zgierz, dnia 03.03.2025 

Szanowny Pan 

Zbigniew Adamek 

Kemanda Sp. z o.o.s.k. 

90 -562 Łódź ul Łąkowa 3/5 

W dniu 28.02.2025 o godz 14.30 p. Zbigniew Adamek przedstawił mapkę torów 

łuczniczych - wariant zamienny korekty po pomiarach . Po szczegółowym zapoznaniu w 

godzinach późniejszych trenerzy stwierdzili, że przy tym układzie tory łucznicze nie będą 

spełniały wymogów Regulaminu WA I PZŁucz. Niezrozumiałe dla nas jest, dlaczego 

przesuwa się chodniki odległościowe aby były równoległe do tak zwanego 

„strzałochwytu", który nie spełnia warunków w myśl regulaminu łucznictwa, brak 

odległości pomiędzy linią mat a wałem - niemożność ustawienia mat łuczniczych. 

W związku z powyższym anuluję moją akceptację w/w mapki (wariant zamienny) o 

czym poinformowałam p. Zbigniewa Adamka w rozmowie telefonicznej następnego dnia 

tj 01.03.2025r godz. 10.10. 

Ze sportowym pozdrowieniem 
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K.S. "BORUTA" ZGIERZ 
9.;-ICO Zgierz, ul. Wschodnia 2 

NIF: 732-1 1-12-798 REG:470636969 

Zgierz, dnia 10,03.2025 

L.dz. 07/03/25 Szanowny Pan 

Piotr Matuszewski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji Rady Miasta Zgierza . 

Cale środowisko łucznicze a w szczególności zgierskie jest oburzone faktem tworzeniem nowych 
torów łuczniczych o zupełnie innych wymiarach na tym terenie, gdzie od roku 1965 były 
utworzone tory łucznicze zgodnie z aktualnie obowiązującymi Regulaminami WA i PZŁucz. 
Przez wiele lat ówczesnym Władzom Miasta Zgierza zależało aby w Zgierzu obok innych 
obiektów na terenie MOSiR w Zgierzu były największe, naturalne tory łucznicze, które były 
dumą dla Zgierza i środowiska łuczniczego godnie reprezentując nasze miasto. 
KS „Boruta" Zgierz rok rocznie na w/w obiekcie organizował 3 - 4  razy zawody ogólnopolskie 
rangi mistrzowskiej i pucharowej we wszystkich kategoriach wiekowych, w których uczestniczyło 
od 150 do 294 zawodników . Organizując Ogólnopolskie Olimpiady Młodzieży w latach 2006, 
2013 i 2020 Ministerstwo Sportu, Urząd Marszałkowski w Łodzi przeznaczali nie małe środki 
finansowe na ulepszanie torów łuczniczych i wokół obiektu, zakup sprzętu do przeprowadzania 
zawodów - maty łucznicze, namioty, zegary łucznicze, tablice wynikowe, który został przekazany 
organizatorowi zawodów. 
Obiekt ten był „PEREŁKĄ ŁUCZNICZĄ" w centralnej Polsce do dnia 02.10.2023. 
W dniu 07.10.2023 zorganizowano po raz ostatni ogólnopolskie zawody-„Finał Pucharu Polski 
Seniorów i Juniorów" w konkurencji łuków klasycznych i bloczkowych, pomimo całkowitej niwelacji 
wału ziemnego (strzałochwytu) w dniach 02-04.10.2023 - dwa dni przed zawodami utrudniając 
organizację i komfort rywalizacji czołowym zawodnikom Polski, wśród których byli uczestnicy 
Olimpiad, Mistrzostw Świata i Europy. 
W dniu 10.03.2025 rozpoczęto prace na trenie byłych torów łuczniczych na MOSiR likwidując 
tzw chodniki odległościowe aby móc położyć nowe, na nowych odległościach wyznaczonych 
przez geodetów ( wbite paliki oznaczone na kolor pomarańczowy). 
Mam pytanie : 
- komu zależy i dlaczego likwiduje się regulaminowe tory łucznicze w Zgierzu na MOSiR z tak 
chlubną tradycją ponad półwieczną ? 
- dlaczego wykonano taki tzw „strzałochwyt", który nie spełnia wymogów regulaminowych ? 
- dlaczego i na podstawie jakich pomiarów geodezyjnych został usadowiony twn „strzałochwyt", 
pod kątem do byłych chodniczków odległościowych a równolegle do balonu piłkarskiego? 
- czy popełniono błąd geodezyjny przy usadowieniu balonu całorocznego na obiekcie MOSiR 
skośnie do stałych sąsiadujących obiektów istniejących od wielu lat, czy były mapki geodezyjne 
i czy zostały zaakceptowane przez nadzór inwestycyjny ? 
-czy nad tak dużą, poważną, kosztowną inwestycją piłkarską „Balon całoroczny" na obiekcie 
MOSiR był nadzór inwestycyjny i czy była to osoba odpowiedzialna, jaka była rola Dyrektora 
MOSiR - Witolda Królewiaka, którzy według mojej wiedzy powinni dopilnować całość inwestycji? 

https://mail.umz.zgierz.pl/service/home/~/?auth=co&loc=pl&id=1001&part=2 1/1 
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- dlaczego za błędy, lekceważenie obowiązków służbowych osób odpowiedzialnych za nadzór 
f inwestycyjny Miasto Zgierz musi ponosić dodatkowe koszty finansowe ? 

- kiedy łucznicy będą mogli rozpocząć bezpieczne treningi przygotowując się do nowego sezonu 
startowego w roku 2025, organizować zawody na obiekcie spełniającym Regulamin WA i PZŁucz? 

Stwierdzam, że gdyby nie popełniono błędów nadzoru inwestycyjnego zgodnie z mapami 
geodezyjnymi (o ile takie były i zatwierdzone przez inwestora) na samym początku, brakiem 
konsultacji ze środowiskiem łuczniczym, nie lekceważeniem uwag podczas inwestycji „Balonu" 
zbyteczne jest dzisiaj wydawanie niemałych środków finansowych w tworzenie nowych torów 
łuczniczych : 
- nowe pomiary geodezyjne - nowe wyznaczenie linii odległościowych; 
-przenoszenie chodniczków odległościowych w inne miejsce ( skośnie do hali łucznicze); 
- wymiana kostki chodników na nową ; 
- wymiana kostki w,,strefie sprzętu" na nową. 
Uważam, że na chwilę obecną tzn „Strzałochwyt" nie spełnia wymogów regulaminowych i 
w pierwszej kolejności należałoby rozwiązać ten problem przesuwając go w stronę „Balonu" 
a dopiero później wyznaczyć linie mat, linie odległościowe i pozostałe strefy torów łuczniczych. 
Nowe usadowienie torów łuczniczych wg nowych pomiarów geodezyjnych zaznaczonych na 
terenie MOSiR jest pod kątem do hali łuczniczej - zapaśniczej, nie równolegle do budynku 
Szkoły Podstawowej nr 5 I jest następnym niewypałem inwestycyjnym w Zgierzu likwidując 
regulaminowe, największe (długość zwałem ziemnym około 125 m, szerokość około 75m ) w 
centralnej Polsce. 

Zwracam się ponownie, do Pana Przewodniczącego KOKSiR RMZ o reakcję na moje pytania 
i ustosunkowanie się do w/w problemów dotyczących torów łuczniczych. 

Do wiadomości: 
- P. Staniszewski - Prezydent Miasta Zgierza 
- Ł. Wróblewski - Przewód. Rady Miasta Zgierza 
- Ł Frątczak- Przewód, Komisji Rewizyjnej 

https://mail.umz.zgierz.pl/service/home/~/?auth=co&loc=pl&id-1001&part-3 
1/1 


